
 

 

Vážený výbore, 

dnes 21.11.2021 byl před schůzí KAČR v Pardubicích přeměřen můj pes Pink Panther 

Koryfej. K přeměření však bylo použito měřidlo, které nebylo zkalibrováno. Vzhledem 

k tomu, že na základě tohoto měření by byl můj pes přesunut do vyšší kategorie, vás 

žádám o zneplatnění tohoto měření.  

Toto měření považuji za svoji újmu. 

Rovněž vás žádám o vyjádření k této nepříjemné situaci která tímto vznikla. 

 

s pozdravem 

Hosman Jiří 

 

 

Odpověď výboru: 

 
Vážený pane Hosmane, 
 
k Vaší žádosti ze dne 21.11. 2021 bychom rádi uvedli, že přeměření psa Pink 
Panther Koryfej proběhlo podle platných pravidel Klubu agility, tj zejména v souladu s 
čl. III odst. 5 a 6 Soutěžního řádu, a proto jí nelze vyhovět.  
 
Měření provedli tři mezinárodní rozhodčí a proběhlo dle pravidel a standardů Klubu 
agility. Na základě výsledku jejich měření byl pes přeřazen do kategorie ML. V 
souladu s ust. čl. III odst. 6.2. se již nelze proti výsledku přeměření odvolat. Zamítnutí 
Vaší žádosti schválil výbor Klubu agility dne 9.12.2021. 
 
Vzhledem k tomu, že Klub agility ani rozhodčí nemají povinnost používat ověřená 
měřidla, nemůžeme vzít v potaz ani Vaši námitku, že použité měřidlo nebylo 
kalibrováno. Jedná se o měřidlo, které rozhodčí používají zcela běžně.  
 
Chápeme Vaši situaci a také to, že s výsledkem nejste spokojen, bohužel Vám však 
nemůžeme vyhovět. Naší snahou je dlouhodobě zajistit na závodech Klubu agility fair 
play podmínky pro všechny a dle výsledku přeměření Váš pes bohužel svojí výškou 
patří do vyšší kategorie, než v jaké doposud startoval. 
 
Žádáme Vás současně touto formou o doručení výkonnostního průkazu psa Pink 
Panther Koryfej, aby do něj mohla být zanesena nová výška a kategorie. 
 
S pozdravem za výbor Klubu agility 
Stanislav Mašek 
 


